
 
 

 
 

Δευτέρα 15 Φεβρουαρίου 2021 

 
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

 

 

Προς τον κο Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικών Υποθέσεων 

 

 
 

Θέμα: Στήριξη των εργαζόμενων στα Jumbo, απέναντι στις συνεχόμενες 

αυθαιρεσίες της διοίκησης. 

 

 

Αξιότιμε κύριε Υπουργέ, 

 

 
Όπως ενημερωνόμαστε από ανακοίνωση του Συλλόγου 

ΕμποροϋπαλλήλωνΑθήνας,ηδιοίκησητουΟμίλουJumbo,γιαπολλοστήφορά, 

εκβιάζει τους εργαζόμενους σε αυτήν, αποκαλώντας μάλιστα τονεκβιασμό, 

«ευεργέτημα». 

Πιοσυγκεκριμένα,μετάτηνεπιλογήτης,ναμηνανοίξειτακαταστήματα της 

εταιρίας αυτό το διάστημα, καλεί τους εργαζόμενους μέσω εγγράφου, «να 

επιλέξουν» αν θα κάνουν χρήση μέρους της άδειάς τους ή αν θα μπουν σε 

αναστολή. Δηλαδή, αν θα χάσουν μέρος του μισθού τους ή της άδειάςτους. 

Οεκβιασμόςαυτός,έρχεταιωςσυνέχειατουεμπαιγμούπουεγχωρείστη 

ζωήτωνεργαζόμενωνεδώκαιδύοεβδομάδες,καλώνταςτουςναεργαστούνμια 

συγκεκριμένηημέρα,πριντελειώσειηβάρδιατούςενημερώνειότιμπαίνουνσε 

αναστολή, και το ίδιο βράδυ, τους καλεί ξανά για εργασία, αφού ανοιγοκλείνει 

τα καταστήματά της χωρίς μέτρο, προς εξυπηρέτηση των κερδώντης. 

ΌπωςτονίζειτοΣωματείο,οισυγκεκριμένεςπρακτικέςλαμβάνουνχώρα 

μετησιωπηρήσυμφωνίατηςκυβέρνησηςτηςΝέαςΔημοκρατίας,πουλαμβάνει 

μέτρα, με βάση τις ανάγκες των εργοδοτών και σε βάρος των δικαιωμάτων των 

εργαζόμενων. Άλλωστε, όπως έχει αποδειχθεί ως τώρα, ανοίγουν καικλείνουν 
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τα καταστήματα, με μόνο κριτήριο την κερδοφορία, χωρίς να υπολογίζεται η 

υγεία και η ζωή των εργαζόμενων. 

 

 
Λαμβάνοντας υπόψη τα παρατεθέντα στοιχεία, 

 

 

 

 
Ερωτάται ο κύριος Υπουργός: 

 

 
 Είστε ενήμερος αναφορικά με τις συγκεκριμένες εργασιακές συνθήκες, 

που επικρατούν στην αλυσίδα των καταστημάτων του ΟμίλουJumbo; 

 

 ΤιαπαντάτεστιςκαταγγελίεςτουΣυλλόγουΕμποροϋπαλλήλωνΑθήνας, 

αναφορικάμετονεργοδοτικόεκβιασμό,σχετικάμετηνεπιλογή,είτετης 

χρήσης μέρους της άδειάς των εργαζόμενων, είτε την είσοδό τους σε 

καθεστώςαναστολής; 

 

 Θα προβείτε με άμεσο τρόπο, και σε συνεννόηση με την διοίκηση της 

συγκεκριμένης εταιρείας, στην παύση αυτής της παράνομης, άδικης και 

καταχρηστικής, για τους εργαζόμενους,διαδικασίας; 

 
 

Οι ερωτώντες βουλευτές 

Μαρία Απατζίδη Κωνσταντίνα Αδάμου 
 

 

Γεώργιος Λογιάδης Αγγελική Αδαμοπούλου 
  

 
 

Κλέων Γρηγοριάδης Φωτεινή Μπακαδήμα 
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